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满分英语作文范文80词 第一篇
Animals Need Protecting Animals are natural resources that people have wasted all through our history. Animals have been killed for their fur and feathers, for food, for sport, and sim* because they were in the way. Thousands of kinds of animals have disappeared from the earth forever. Hundreds more are on the danger list today.
About 170 kinds in the United States aloneare considered in danger. Why should people care? Because we need animals, and because once they are gone, there will never be any are more than just beautiful or interesting. They are more than just a source of food. Every animal has its place in the balance of nature. Destroying one kind of animal can create many problems. For example, when farmers killed large numbers of hawks, the farmers\' stores of corn and grain were destroyed by rats and mice. Why? Because hawks eat rats and mice, with no hawks to keep down their numbers, the rats and mice multiplied quickly. Luckily, some people are working to help save the animals.
Some groups raise money to let people know about the problem. And they try to get the governments to pass laws protecting animals in danger. Quite a few countries have passed laws. These laws forbid the killing of any animal or planton the danger list. Slowly, the number of some animals in danger is growing.
动物需要保护动物是自然资源,人们浪费了所有通过我们的历史。动物被杀的毛皮和羽毛,食物,运动,仅仅因为他们的方式。成千上万种动物已经从这个地球上永远地消失了。数以百计的今天也在名单之列。
在美国大约有170种认为是危险的。为什么人们会在意吗?因为我们需要动物,因为一旦他们消失了,再也不会了。动物不仅仅是漂亮或有趣。他们不仅仅是一种食物。每个动物都有其自然的*衡。毁灭一种动物会产生很多问题。例如,当农民杀死大量的鹰派,农民的玉米和谷物被老鼠和老鼠。为什么?因为鹰吃鼠类,没有鹰控制它们的数量,鼠类繁殖很快。幸运的是,有些人正在努力帮助拯救这些动物。
一些组织筹钱让人们了解这一问题。和他们试图使*通过保护濒危动物的法律。很多国家已经通过了法律。这些法律禁止杀害任何动物或planton名单之列。慢慢地,某些濒危动物的数目正在增长。
满分英语作文范文80词 第二篇
The star in the sky were were crowded,and others were I found the stars were not the same were many colors,white,gray,light blue,orange,and so was really that time,the sky was like blue damask decorated by millions of bright diamonds. 星星在空中闪烁。有些挤在一起，另外一些零零落落。接着，我发现了一些不同颜色的星星。它们的颜色各异，白色的，灰色的，天蓝色的，橙色等等。真是太美了。那时的天空就像是由无数闪亮的钻石装饰而成的蓝色锦缎。
Looking up the sky,I saw the was like a naughty it hid in the clouds and sometimes it got out of the clouds, it seemsed to playxxxhide and seekxxxwith stars around the moon,however,were as girls,hiding themselves in the clouds.
望着天空，我看见月亮。它就像个淘气的孩子。它时而藏在云朵后面时而又露面，仿佛正在和我玩躲迷藏。星星围绕着月亮，怎么说呢，她们都像女孩子，把自己藏在云朵后。Oh,what a beautiful sky!哦，多么美丽的天空!
满分英语作文范文80词 第三篇
My mother is really a good mother,and I love her so mother is a teacher and she taughtme from my Grade 1 to Grade 3 in primary school.
She is a good teacher with great patience. She is so kind to all students in her class that she is badly popular among her students.
Except for knowledge, my mother teaches me how to be a good person and she regards it as the most important lesson to a my opinion, she gets 100 points as a teacher as well as a mother.
我妈妈真的是一位好妈妈，我很爱她。我妈妈是一名老师，她从小学一年级到三年级都教我。
她是一名有耐心的好老师。她对班上的`学生都很和蔼，所以在她学生当中很受欢迎。
除了知识外，我妈妈还叫我怎样做一个好人，她把这当做一个人最重要的一课。在我看来，她作为一名老师和一位母亲都是100分。
满分英语作文范文80词 第四篇
Dear Frank:
Long time no see. How are you recently?
I am very happy to receive your letter and glad to hear that you will come to my city and stay with us for a few weeks. My house is on the Heaven Street with five rooms, one of which is living room, two bed rooms, the other two are kitchen and bathroom. I have cleaned a guest room for you. There is a bed, a sofa and three chairs in this 25 square-meters room. If this room is not suitable enough, please write to me and I will prepare another one for you. There is a bus stop near my house, and you can take number 1 bus to the cinema, number 2 to the supermarket in where you can always choose the commodities you need.
If you have other requests, please feel free to write to me. I will try my best to meet your needs. I wish you can come soon and have good days here.
Sincerely yours,
Jaz
亲爱的富兰克：
很久没见到你了，*来怎么样?
我很开心收到你的来信，听到你将要来我这里和我待几周我很高兴。我家住在天街，有五个房间，其中一个是客厅，两个卧室，另外两个是厨房和浴室。我已经帮你把客房打扫干净了。这个25*米的房间有一张床，一张沙发和三把椅子。如果这间放不合适的话请写信告诉我，我会给你准备另一间。我家附*有一个站牌，你可以乘坐1路去电影院，2路到超市，在那里你可以买到你需要的商品。
如果你还有其他要求，请随时写信告诉我，我会尽量满足的你需求。希望你能快点来这，在这里度过愉快的日子。
满分英语作文范文80词 第五篇
My Best Friend
Han Mei is my best friend. We know each other since we were born. Because we are twins. She is my elder sisiter. Like most twin sisters, we look almost the same. The most easy way to distinguish us is that she has a scar on her arm. It is my fault. When we are six years old, we played beside the stair, and then I pushed her down the stair accidently. She got hurt but not blame me at all. That is the history of her scar. Since then our parents always recognize us with that mark. Han Mei is better than me in study. So, sometimes I wascriticized by our mother for failing the exam, she will pretend me to receive the criticism, without making my mother see the mark. I’ m so thankful for this. So sometimes I will pretend her to take part in the piano class, as she is not interested in it. It is so interesting to play such game.
韩梅是我最好的朋友，我们从出生开始就彼此认识了。因为我们是双胞胎。她是我的姐姐。就像很多的双胞胎姐妹一样，我们长得几乎一模一样。最容易区分我们两个的方法是她在手臂上有一个伤疤。那都是我的错。在我们六岁的时候我们在楼梯旁边玩之后我们不小心把她推下楼梯。她受伤了，但是一点都没有怪我。这就是她的伤疤的来历。自从那时候起，我们的父母总是通过那个伤疤来区分我们。韩梅在学*上比我好。所以有时候我考试不及格被妈妈批评，她就会挡住那个标志冒充我去接受批评。我很感激她。所以有时候我也会冒充她去帮她参加钢琴课，因为她对钢琴一点都不感兴趣。玩这样的游戏真的是太有趣了。
优秀英语作文80词左右带翻译 (菁选3篇)（扩展5）
——英语作文带翻译10篇
Healthy eating is important for us in our daily life.
Food can give us energy and hg elp us build up our body. How should we eat to be healthier?
First we should have enough clean food each meal.
Second it\'s important to keep a balanced diet. Third we should have a regular meal.
I\'m sure we will all be healthy one day!
翻译：
健康的饮食对我们来说是重要的在我们的日常生活。能源和食物能给我们帮助我们建立我们的身体。我们应该怎样吃更健康?
首先，我们应该每餐吃足够的干净的食物。第二，保持饮食*衡很重要。第三，我们应该有规律的吃。
我肯定我们都将健康的一天!
It is necessary to keep abalanced diet if you wantto keep \'dbetter eat enoughvegatables which containrich vitamin, proper meatis needed,too. Avoid friedor toasted isimportant to do regularexercises, such asrunning or playingbadminton. Keeping highmood is good formentally health. Weshould renew our spiritsand release our stress,so that we can have agood attitude towardslife. To enjoy ourbeautiful life, we mustbe bound to keep healthy.
如果想保持健康，均衡的饮食很重要。你比较好吃足够的蔬菜，因为它包含丰富的维生素。适量的肉类也是需要的。避免油炸和烤制食品。有规律地做一些运动也很重要，比如说跑步或者打打羽毛球。保持好的情绪对心理健康很重要。我们应该有新的思想，而且要释放压力，这样我们才能对生活有一个好的态度。为了享受美好生活，我们必须保持健康。
Miss Wang is my English teacher. She looks very \'s about thirty years old, she has long hair,two big eyes and small mouth. She is funny ， but she is strict with us. She wants us to study hard, Her lessons are interesting. We are very happy in her class and we all like her lessons. She is a good teacher, we all like her.
王老师是我的英语老师。她看起来很年轻.她大约三十岁，她有一头长发，一双大眼睛和一个小嘴巴.她很有趣，不过，她严格要求我们。她要我们努力学*，她的课很有意思。上她的课我们非常高兴，我们都喜欢她的课。她是一位好老师，我们都喜欢她。
Mom bought me a pair of skating shoes at my fifth birthday. From then on, I developed the hobby of skating. It not only makes me stronger and stronger, but also helps me know many truths of life. I know that it is normal to fall, and if only you can get on your feet again and keep on moving, you are very good!
妈妈买了我一双冰鞋鞋子在我的第五个生日。从那时起，我爱好滑冰。它不仅使我愈来愈加强，而且帮助我了解生活很多真谛。我了解摔倒是正常的，并且，假如只有你能摔倒后再站起来，便是非常好!
I have a good math is . How much I like him!
I think he is very smart and I have some problem that I cant solve,he always helps me. I know that it is not easy for him to teach us such a difficult Id try to learn it well.
Thank you,Mr Wu!
我有一个很好的数学老师。他是吴总。我有多喜欢他！
我认为他很聪明，有天赋。当我有一些我不能解决的问题，他总是帮助我。我知道这是不容易让他教我们这样一门难学的课程。所以我想学好它。
谢谢你，吴老师！
Miss Wang is my English looks very about thirty years old,she has long hair,two big eyes and small is funny ， but she is strict with wants us to study hard,Her lessons are are very happy in her class and we all like her is a good teacher,we all like her.
王老师是我的英语老师。她看起来很年轻.她大约三十岁，她有一头长发，一双大眼睛和一个小嘴巴.她很有趣，不过，她严格要求我们。她要我们努力学*，她的课很有意思。上她的课我们非常高兴，我们都喜欢她的课。她是一位好老师，我们都喜欢她。
我有一只英国狗。它的名字叫莱克。它两岁了。它是灰色的。
它的身体很长。它的嘴巴是白色的。它的两只眼睛是蓝色的。它有两只小耳朵。它的四条腿很长。它的尾巴又细又长。它跑得很快。它喜欢吃肉。我喜欢和它玩儿。它是我的好朋友。
I have an English name is two years body is very mouth is two eyes are has two small four legs are very tail is thin and runs likes like to play with my good friend.
Hello,my name is am going to row aboat and climb am going to swim and take am going tosing and dance.
what about you?
暑假计划英语作文带翻译
你好，我的名字是艾米。我打算去划船和爬山。我打算去游泳和拍照片。我打算去唱歌和跳舞。
你呢？
Last week,my father took me to the swimming pool,he told me that I should learn to swimming,so that I could protect myself when I meet the emergent situation.
I was so afraid of the water at the beginning,my father asked to be brave,I tried to go into the water many times,finally I made it.
It is a good try for me,I believe I can swim soon.
翻译：
上周，我的爸爸带我到游泳池，他告诉我应该要学会游泳，这样我在遇到紧急情况时能够保护自己。刚开始，我很害怕水，爸爸叫我要勇敢，我尝试着多次下水，最后我终于成功了。
这对于我来说是很好的尝试，我相信我很快就会游泳了。
My Chinese teacher is Miss LI,she impresses me so much,the first day I see her,I like her,because she is so kind to us.
I am weak in Chinese,so I don’t like Chinese class,but Miss Li can make the class very active and funny,all the students focus their minds.
Now my Chinese improves,I owe it to Miss Li.
翻译：
我的中文老师是李老师，她给我留下很深的.印象，第一天见到她，我就喜欢上她，因为她对我们都很好。我不擅长语文，因此我不喜欢语文课，但是李老师能让课堂很活跃和生动有趣，所有的学生都能集中精神。
如今我的语文也提高了，多亏了李老师的功劳。
优秀英语作文80词左右带翻译 (菁选3篇)（扩展6）
——my family英语作文带翻译-英语作文3篇
My family is warm, but sometimes it\'s a little frustrating, and it\'s funny.
I remember one time when my family wanted to come to our guests, I was so happy that I jumped three feet high and my mother prepared a rich dinner. After a while, mother put all the food is cooked, just soup, when doing soup, mother think of clothes haven\'t finish, just call me to salt, but I was writing my homework, and said: xxxI\'m writing homework, wait a minute!xxx my mother again to call father, salt dad is was so absorbed in his work, said: xxxI am working, very busy, no time!xxx Mother angrily put salt. After a while, I finish my homework, reached straightening up, feel relaxed a lot, suddenly thought of my mother called me to salt, hurriedly put a ran into the kitchen.
Before long, the father\'s work is done, also remembered mom told him to put salt, dad also to put up a salt, finally, the soup cooked, as a result, an unexpected is, after the guests drink the soup, spit in my face and said, xxxthe soup is too salty, already can\'t eat!xxx Mom didn\'t believe it. She tasted it. It was really salty. My mother, puzzled, asked me and dad what was going on, and my dad and I said together, xxxI put a salt in it.xxx My mother also said she had put a salt in it too, and we were very happy to hear it.
You see, my family is funny, if you come to my house, I\'ll tell you some funny family stories that make you laugh so hard.
我的家庭很温暖，但有时也会有点挫折，还会有些趣事呢。
记得有一次，我家要来客人，我高兴得一蹦三尺高，妈妈准备了丰富的晚餐。过了一会儿，妈妈把所有菜都煮好了，只差汤了，正在做汤时，妈妈想起衣服还 没有织完，就叫我去放盐，可我正在写作业，就说：“我在写作业，等一会吧”妈妈又去叫爸爸放盐，爸爸正在全神贯注地工作，说：“我正在工作，很忙，没有时 间!”妈妈生气地把盐放了.过了一会，我做完作业，伸了伸腰，感觉轻松了很多，突然想起了妈妈叫我去放盐，连忙跑进厨房放了一道。
没过多久，爸爸的工作也做完了，也想起了妈妈叫他去放盐，爸爸也去放了一道盐，最后，汤煮好了，结果，令人想不到的`是，客人喝了汤后，一下子吐到了 我的脸上，说：“这汤太咸了，已经不能吃了!”妈妈不信，就尝了一口，真的很咸。妈妈莫名其妙，就问了我和爸爸这是怎么一回事，我和爸爸异口同声地说： “我放了一道盐。”妈妈也说她也放了一道盐，听到这话后，我们哭笑不得。
你看，我的家庭搞笑吧，如果你来到我的家，我还会讲一些让你笑得合不上嘴的家庭趣事给你听呢!
优秀英语作文80词左右带翻译 (菁选3篇)（扩展7）
——my dream 英语作文带翻译3篇
Everyone has a dream I dream is to become a scientist when I grow up invented a kind of universal clothes it is not only beautiful and easy can also satisfy the requirements of the different people on the clothes let everyone can satisfied and happy.
It is the first big special features of the can regulate the temperature. It is made of a special material when the weather is hot it would send a chill wear it I feel very cool but it will be released when central heating in the winter wear it won\'t be cold. If I invented such clothes first for grandpa and grandma. Grandpa\'s old product winter never hurt afraid of hot grandma won\'t feel hot in summer. If my dream come true grandpa and grandma happy is broken.
This dress is another peculiar function can adjust the size for you. No matter how your body put on my invention of universal everyone has a good figure. This love beautiful mom wouldn\'t trouble to lose weight all day long she put on my clothes invention will be flowering.
I dream of strange you don\'t laugh I will work hard to achieve. Don\'t believe it? You wait and see!
每个人都有梦想，我的梦想就是长大后成为一名科学家，发明一种万能的衣服，它不仅美观大方，还可以满足不同人对衣服的各种要求，让每个人都能满意和高兴。
它的第一大特殊功能就是可以调节温度。它是由一种特殊材料制成的，当天气热的时候，它会发出凉气，穿上它，就觉得非常凉快：而冬天时它会释放暖气，穿上它就不会感到冷了。要是我发明了这样的衣服，首先要送给爷爷和奶奶。爷爷的老寒腿冬天再也不会疼了，怕热的奶奶夏天就再也不会觉得热了。要是我的这个梦想实现了，爷爷和奶奶一定高兴坏了。
这个衣服的另一个奇特功能就是可以帮你调节体型。不管你的身材如何，穿上我发明的`万能衣，人人都有满意的好身材。这样爱美的妈妈就不会整日为减肥发愁了，她穿上我发明的衣服，一定会乐开花的。
我的梦想奇特吧，你不要笑，我会努力实现的。不信?你就等着瞧吧!
My dream is to be a writer. May be writing for some people is not very easy but I firmly believe that as long as I practice more read more it is not difficult. The hard part is can grasp the dream I can never give up. Like to get a compass in the desert now that specifies the direction brave go on believe that the direction is right to get out of the desert. Believe that dream will not fail.
Einstein once said: everyone has a certain ideal this ideal determines his efforts and judgment of direction. In this sense I never put the ease and happiness as the purpose of life itself - the ethical basis I call it the pigsty type of ideal. Light up my way and constantly give me new courage to face life cheerfully ideal is good beauty and truth. Good the dream is a good thing it will give us the power of life give us new courage.
In short the dream is sacred. If the happiness and joy of life is struggle so is the most valuable to the ideal struggle. Only a dream with persistence and courage to reach the highest point in your life.
我的梦想是当一个作家。可能写作对有些人来说，并不是很容易，但我坚信，只要我练得多了，读得多了，这不是难事。难的是能不能把握梦想，能不能永不放弃。就像在沙漠中获得罗盘一样，既然指定了方向，就勇敢的走下去，坚信这个方向是对的，才能走出沙漠。相信梦想，就不会失败。
爱因斯坦曾经说过：.每个人都有一定的理想，这种理想决定着他的努力和判断的方向。在这个意义上，我从来不把安逸和快乐看作是生活目的本身——这种伦理基础，我叫它猪栏式的理想。照亮我的道路，并且不断地给我新的勇气去愉快地正视生活的理想，是善、美和真。不错，梦想是一个*的东西，它，会给我们生活的动力，给我们新的勇气。
总之，梦想是神圣的。如果说人生的幸福和快乐莫过于奋斗的话，那么向理想奋斗才是最有价值的。只有梦想加上坚持和勇气，才能达到人生中的最高点。
满分英语作文范文80词 第六篇
那天，我妈妈给我买了两只小鸭子。我很高兴，把两只小鸭子放在箱子里，听着它们的叫声，我的心情非常的好。
That day, my mother bought me two little ducks. I am very happy, the two little ducks on the box, listening to their voices, I feel very good.
第二天，我想让同学到我家看看我的鸭子，我给同学打电话，让他来。他看了鸭子，也觉得很好玩。我们把一只小鸭子放在地上，它向前走了几步就摔倒了，它抓了起来，又摔倒了，我们哈哈大笑。我们玩够了，就把小鸭子扔进了箱子里，去玩玩具了。
The second day, I want to have a look to my classmates my duck, I call for students, let him come. He saw a duck, and enjoy it. We put a duck on the ground, it went forward a few steps and then fell, it caught up, and fell down, and we laughed. We play enough, put the duck into the box, to play with toys.
下午，我和爸爸去看小鸭子，看见一只鸭子肚子朝上，翅膀和脚在抖动，它叫的声音很大，好像在哭一样。爸爸把小鸭子扶起来，小鸭子又倒了。我突然想起来我把小鸭子扔进箱子里的事，呀!我是**凶手呀!我哭了。小鸭子最后死了，我很伤心。
Afternoon, my father and I went to see the little duck, see a duck belly up, wings and feet in jitter, it sounds great, like crying. Dad put up little duck, duck down. I suddenly remembered that I took the little duck into the box,! I am a murderer! I cried. Little duck finally died, I am very sad.
从那时起，我就开始爱护小动物了。
From then on, I began to love little animal.
优秀英语作文80词左右带翻译 (菁选3篇)（扩展2）
——80字英语作文带翻译3篇
满分英语作文范文80词 第七篇
我的梦想
Everyone has his own dream. Some want to be doctors. Others hope to be scientists. My dream is to become a teacher.
每个人都有他自己的梦想.一些人想成为医生.一些人希望成为科学家.我的梦想是成为一名老师.
Teachers can not teach us many things at school, but they do their best to teach us how to learn. Thanks to them, we learn knowledge. And at the same time, we learn how to live a happy life. They spend most time on their students. They are great in my eyes.
老师不仅能在学校教给我们许多事情,而且他们尽力教会我们如何去学习.感谢他们,我们学到了知识.并且在同时,我们知道怎么幸福地生活. 他们花费他们大多数时间在他们的学生身上.他们在我的眼里是伟大的.
I hope to be a teacher because I admire teachers. I know it is not easy to make my dream come true. But I decide to study harder from now on. I am sure my dream will come true.
我希望成为一名教师因为我钦佩老师.我知道实现我的梦想并不容易.但是我决定从现在开始更加努力地学习.我确信我的梦想一定能实现.
满分英语作文范文80词 第八篇
When I was five years old, my mother decided to send me to learn dance class, at first, I was afraid, because I knew nobody there. But as when I went there, I found there were a lot of children who were at my age, we became friends soon. Now I like the dance class so much, I can dance with my friends, we have great fun.
>翻译：
在我五岁的`时候，我的妈妈决定送我去学舞蹈课，刚开始，我很害怕，因为在舞蹈课上一个人也不认识。但是随着我去到那里，我发现那里有很多和我同龄的孩子，我们很快就成为朋友。如今我很喜欢舞蹈课，我可以和朋友一起跳舞，我们过得很愉快。
满分英语作文范文80词 第九篇
My hometown is a beautiful and attracting place , which stands right beside the vast sea. It is abundant in delicious food ，especially in the sea products. Please come and taste some if you are glad to . It\'ll definitely impress you a lot .
And there are trees and flowers everywhere. You will breathe in the freshest air that you‘ve never had before. Besides,people there are all friendly and willing to help others. If you come to my hometown , you are certainly to get a good treat from them!
满分英语作文范文80词 第十篇
My name is Jim. I have a brother Tom. We are both students. We study in the same school: Middle school. I get up at seven oclock. I go to school by bike. It usually takes me fifteen minutes . I like sports very much. I often play basketball with my friends after school.
I often do my homework after dinner. My brother Tom goes to school by bus . He likes playing the guitar and he is good at telling stories. He studies very hard . Teachers and classmates all like him.
我叫吉姆。我有一个哥哥汤姆。我们都是学生。我们在同一所学校学习：第六中学。我在七点起床。我骑自行车去上学。它通常需要我十五分钟。我非常喜欢运动。放学后我经常和我的朋友们打篮球。
我经常在晚饭后做家庭作业。我的弟弟汤姆乘公共汽车去上学。他喜欢弹吉他，他擅长讲故事。他学习很努力。老师和同学都喜欢他。
满分英语作文范文80词 第十一篇
My mother is really a good mother,and I love her so mother is a teacher and she taughtme from my Grade 1 to Grade 3 in primary school.
She is a good teacher with great patience. She is so kind to all students in her class that she is badly popular among her students.
Except for knowledge, my mother teaches me how to be a good person and she regards it as the most important lesson to a my opinion, she gets 100 points as a teacher as well as a mother.
我妈妈真的是一位好妈妈，我很爱她。我妈妈是一名老师，她从小学一年级到三年级都教我。
她是一名有耐心的好老师。她对班上的学生都很和蔼，所以在她学生当中很受欢迎。
除了知识外，我妈妈还叫我怎样做一个好人，她把这当做一个人最重要的一课。在我看来，她作为一名老师和一位母亲都是100分。
满分英语作文范文80词 第十二篇
My summer holiday I had a happy summer holiday because I did many interesting went to the beach and I swam in the called my friend and played with visited my grandparents and ate much delicious food.
Then I went to the zoo whit my was very I saw a lot of were very I took photos of all liked the butterflies best.
They were colourful and sister liked it had a wonderful summer holiday this about you?
Can you tell me somthing about it?
满分英语作文范文80词 第十三篇
When I was small, my mother told me that apple was good for my health, because it contained so many vitamins. Since then, I almost eat an apple a day, I fall in love with apple. The apple not only tastes sweet, but also makes my skin look good, there is a saying that once an apple a day, keeps the doctor away. It really happens to me.
>翻译：
当我还小的时候，我的妈妈告诉我苹果对我的健康有好处，因为它包含了很多维生素。打从那时起，我几乎每天吃一个苹果，我爱上了苹果。苹果不仅尝起来鲜甜，也能让我的皮肤看上去很好，有一句话每天吃一个苹果，就能保持健康。在我身上看起来真是这样。
满分英语作文范文80词 第十四篇
My father is tall and fat, on the face with a myopia glasses frame; High nose bridge, red mouth; With a beer belly. My favorite dad have patience, good temper of characteristics. However, sometimes I really want to see what I look like dad lost his temper?
Said dads good temperament, and patient is not at all false.
Remember once, I am a really a mystery, in constantly drawing thinking on toilet paper, ultimately didnt work out the answer. When my father came over to ask me: xxxwhat problems that baffled you?xxx I pointed to the maths problem. Dad reading while drawing to me, put the facts, reasonable, I wrote a lot of back calculation. Dad told me patiently how the results. For the first time I listened to some dont understand, dad to see me furrowed his brow, and they told me several times, but Im still a bit of a muddle, also want to let my father told me about it again, but Im afraid hell lose his temper? Dad seemed to see through my mind, and patiently told me several times, I finally understand this problem is not only what to do, which also wrote this problem using the formula.
Dads patience and explanation made me understand: dont be impatient, difficulties with wisdom eyes to observe, comparison and ***ysis, combine the flexible application of knowledge, to find a breakthrough for the development of problem solving, so it is difficult to imagine the problem can be solved.
I will never like me this patient father, dad I love you!
我的爸爸又高又胖，脸上架着一副*视眼镜;高高的鼻梁、红红的嘴巴;挺着一个啤酒肚。我最喜欢爸爸有耐心，不发脾气的好特点。不过，有时候我还真想看看爸爸发脾气是什么样子呢?
说爸爸脾气好，又有耐心一点也不假。
记得有一次：我对一道奥数题百思不得其解，在演草纸上不停地画图思考，最终还是没有解出答案。这时爸爸走了过来问我：“什么问题把你难倒了?”我指了指那道数学题。爸爸边读题边给我画图，摆事实，讲道理，还给我写了一大堆算式。爸爸给我耐心地讲结果是怎么得来的。我第一次听完还是有些不理解，爸爸看我紧锁着眉头，就又给我讲了几遍，可是我还是有些糊涂，还想让爸爸再给我讲一遍，可我又怕爸爸发脾气该怎么办?爸爸仿佛看透了我的心思，又耐心地给我讲了几遍，我最终不仅明白了这道题是怎么做的，还写出了这道题运用了哪个公式。
爸爸的耐心与讲解使我明白了：遇到难题不要急躁，用智慧的眼睛去观察、去比较、去分析，把所学的知识灵活应用，从而找到解题的突破口，这样再难的题也能迎刃而解了。
我永远喜欢我这耐心十足的爸爸，爸爸我爱您!
优秀英语作文80词左右带翻译 (菁选3篇)（扩展4）
——初三英语作文带翻译100词3篇
满分英语作文范文80词 第十五篇
Today I had a good was my grandpa\'s family went back to his home to celebrate his mother cooked many delicious food and we brought a big birthday got together to have a big family gave grandpa some presents and said,xxxHappy birthday to you!xxx
In the afternoon we went boating in the enjoyed ourselves,and my grandpa had a nice time on his birthday.
今天我玩得很愉快。今天是爷爷的生日，我们全家去爷爷家为他庆祝生日。妈妈做了许多好吃的，我们买了一个大蛋糕。我们举行了一个大型家庭聚会。我们送给爷爷一些礼物，并说：“祝您生日快乐。”
下午我们去公园划船。我们玩得很开心，爷爷过了一个愉快的生日。
满分英语作文范文80词 第十六篇
My school is at Haimen Town. It is very big and beautiful. There are forty-three classes in it. When you come to our school, you can see the modern teaching building. Our teachers work and do practice in it. Behind the building, there are two classroom buildings and a school library. In the library there are thousands and thousands of books. After class you can borrow the books you want and also you can read them in the reading room at any time. Beside our classroom, there is a big playground. At about 4:30 . every day, many students play football, basketball and some of them play tennis. All the playground is alive.
满分英语作文范文80词 第十七篇
Radio and television are very popular in the world today. Millions of people watch TV. Perhaps more people listen to the radio.
现在，收音机和电视机在世界上都很流行。数以百万计的人看电视。也许听收音机的人更多。
The TV is more useful than the radio. On TV we can see and hear what is happening in the world. But radio isn\'t lost. It is still with us. That\'s because a radio is very small, and it\'s easy to carry. You can put one in your pocket and listen to it on the bus or on your bike when you go to school.
电视机比收音机更有用。在电视上我们可以看到和听到世界上正在发生的事。可是收音机并没有消失，它还和我们在一起。这是因为收音机很小，便于携带。你可以放在口袋里，在坐车或汽车上学时收听。
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